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افقی:
1 - ماده اولیــه تولید پارچه - 
اسبابی در ژیمناستیک - سریع
 2 - زیـــانکار - ایـــجاد - 

باز شیمیایی
3 - کلید خودرو - مجموعه 
فعالیت هــای مختلف برای 
رســیدن به نتیجه خاص - 

خرس
4 - دیــوار بلنــد - پایتخت 
لهســتان - دریاچــه دائمی 

فارس
5 - دســتگاهی در موسیقی 

ایرانی - بسیار ضعیف و لاغر
6 - شهری در استان فارس- 
درآمد نامشــروع با امکانات 

دولتی - هر فصل کتاب
7 - حرف همراهی - داخل- 

مترسک
8 - فیلمی ســاخته استیون 

اسپیلبرگ - آشکار - یاغی
9 - رمان مشهور رضا امیرخانی- 

اغـما - سـودای ناله
10 - پراکنده کردن دشمن - 

شعار اسلام - محضردار
11 - دراز کشیده به پشت - 

وقار و سنگینی
12 - توده انباشــته شده از 
چیزی - در بیان علت به کار 

می رود - نومیدی
 13 - نـشـــانه مـفعولـی - 

آب دادن به کشتزار - میوه ای 
شیرین و آب دار

14 - جهانگــرد - دربازکن 
برقی ســاختمان - تیمارگر 

اسب
15 - صـــورت اسـامـــی- 
شهرستانی در استان قزوین- 

راه شاعرانه
  

عمودی:
1 - اول - انگشــت اشاره - 

نامه نگاری
2 - مشـــرق - آلـبومـــی 
شنیدنی با تکنوازی پیانوی 

فریبرز لاچینی
3 - دیپلماتیــک - واحــد 
 غـیررســـمی پول ایران - 

سنگ آسیاب
4 - بی گناه - راهنمایی کردن 

- زشتی
5 - ورزش گوی و اســب - 

رفیق منحرف و گمراه
6 - برهنــه - طرد شــده - 

پنجاه ویکمین سوره قرآن
7 - هنگام ســوختن به هوا 
می رود و نورافشانی می کند 

- فاقد سقف - کلمه پرسش
8 - بی ریا - سخت و محکم - 

شبنم یخ زده سفید
9 - مرزبان - تتمه حساب - 

زیردست

10 - فرزند حضــرت داوود)ع( - 
کتاب زرتشت - یادداشت

11 - مخفی و پنهان - وضعیت
12 - از دست دادن - کامل شدن 

رشد میوه - بدون خطر
 13 - رهـا - شـلیک پیاپی گلوله - 

از اجزای چراغ نفتی
14 - کارگردان فیلم گلادیاتور با 

بازی راسل کرو - دم بریده
15 - اسب بارکــش - شـهری در 

مازندران - راه و روش
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 اعداد 1 تا 9 را طوري در خانه هاي سفيد قرار دهيد كه هر رقم در سطرها، ستون ها و مربع هاي كوچك 3 در 3 يك بار جدول اعداد | 4424
ديده شود. پاسخ ها در ادامه آمده است.
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   محکومیت به مرگ صحت ندارد
 IOC خسروی وفا با اشاره به اینکه ایمیل هایی از داخل به
زده شده، توضیح داد: »در حاشیه اغتشاشات اخیر، اعضای 
IOC ایمیل هایی دریافت کردند که ورزشکاران محکوم به 
مرگ شده اند ولی ما با سند گفتیم چنین چیزی نیست و 
مورد عفو هم قرار گرفتند. با رایزنی هایی که با قوه قضاییه 
کردیم و با اســتقبالی که آقای اژه ای در ایــن زمینه کرد، 
موضوع را در دستور کار قرار دادند و با رأفت برخورد کردند 
که این قبل از دســتور عفو رهبری بود. قــوه قضاییه به ما 
کمک کرد و این گزارش مکتوب را هم به کمیته بین المللی 

المپیک دادیم.«

   صادقانه پاسخ دادیم
خســروی وفا در مورد گرفتن ضمانت از ورزشکاران برای 
ســفرهای برون مرزی، گفــت: »ورزشــکاری در یکی از 

رشته های کوهستانی پناهنده شــده و گفته از او ضمانت 
خواسته اند. در این زمینه IOC از ما سؤال کرد و ما صادقانه 
پاسخ دادیم که درست است اما این را کمیته ملی المپیک 
نمی گیرد و نقدی هم نیســت. قول دادیــم بحث گرفتن 
ضمانتنامه را در دستور جلســه مجمع آینده قرار دهیم و 
تصمیم بگیریم. هر شائبه ای داشــتند، حل شد. بنابراین 
چیزی به نام محرومیت و تعلیق وجود ندارد و این جوی بود 
که عده ای دامن زدند. با توجه به جلساتی که داشتیم، فضا 

امیدوارکننده بود.«

   مسابقه ندادن اعتقادی است
خسروی وفا درباره اینکه پاسخ توماس باخ به مسابقه ندادن 
مقابل رژیم صهیونیستی چه بوده، عنوان کرد: »واقعیت این 
است که ما روی این مسئله در 40-30سال اخیر اتفاق نظر 
نداشــتیم و اگر آن را حل می کردیم در دو سه سال اخیر به 

این مسائل برنمی خوردیم. در آنجا موضوع، دولتی جلوه داده 
شد اما عنوان کردم موضوع مذهبی و اعتقادی است و دولتی 
نیست. ما متأسفانه نتوانستیم در داخل این اتفاق را مدیریت 
و جمع کنیم. خط قرمز IOC دخالت دولت است و این بحث 

هم در این سال ها دولتی نشان داده شد.«

   بودجه کمیته کفاف نمی دهد
خسروی وفا در مورد نارضایتی از بودجه کمیته ملی المپیک 
گفت: »کمیته در جهت استقلال می تواند از دولت کمک 
بگیرد به شرط اینکه در امور ورزش دخالت نکنند. این بودجه 
جوابگوی فعالیت ها نبوده و در این دوره هم نیست . بودجه 
ورزش کشور با توجه به رشد ارز، رشد زیادی نداشته است. 
این بودجه پاسخگو نیســت و اگر زیر بودجه وزارت ورزش 
باشد که باز هم بحث ورود دولت مطرح می شود. امیدوارم در 

این ردیف قرار نگیریم چون خلاف منشور است.«

خسرویوفا:

تعلیق
درکارنیست
محمود خسروی وفا، رئیس کمیته ملی المپیک 
که به تازگی در سفری به سوئیس با توماس 
باخ، رئیس کمیته بین المللی المپیک دیدار 
داشته است، درباره جزئیات این سفر در جمع 
خبرنگاران توضیحاتی داد. رئیس کمیته ملی 
المپیک در مهم ترین بخش صحبت هایش 
عنوان کرد بحث تعلیق ورزش ایران جوی بوده 
که عده ای راه انداخته اند و اصلا صحت ندارد.

باشگاه های شهرداری گنبد و شــهرداری ارومیه تصمیمشان 
را گرفته اند؛ آنها در مرحله پلی اوت لیگ برتر والیبال شــرکت 
نمی کنند. بــا این حال، برای عملی  کردن ایــن تصمیم منتظر 

خروجی جلسه اعضای شورای شهر خودشان هستند.
تا پایان هفته آخر مرحلــه مقدماتی لیگ، به نظر می رســید 
همه  چیز طبق روال ســال های قبل و البته منطبق با آیین نامه 
مسابقات پیش می رود؛ اینکه 8تیم اول به مرحله پلی آف صعود 
می کنند و 2تیم آخر جدول هم به دسته پایین تر می روند. اما 
یکباره خبر جدید منتشر شــد؛ 4تیم انتهای جدول پلی اوت 
دارند. بــا این تصمیم تیم های شــهرداری گنبد، شــهرداری 
ارومیه، مس رفسنجان و سایپا که به ترتیب 4تیم آخر رده بندی 
بودند، باید برای ماندن در لیگ برتر یک دوره مســابقه دیگر 
برگزار کنند. این تصمیم با اســتقبال مس و سایپا روبه رو شد 
اما برای گنبدی ها و ارومی ها که تا هفته پایانی برای صعود به 
پلی آف تلاش می کردند و در جدول هم شرایط بهتری دارند، 
این تصمیم عادلانه به نظر نمی رسد. گفته می شود مدیران این 
دو باشگاه به فدراسیون اعلام کرده اند که حاضر نیستند در این 
مسابقات شرکت کنند. با این حال، چون این باشگاه ها وابسته 

به شهرداری هستند باید منتظر تصمیم  گیری اعضای شورای 
شهرشان باشند.

جمال الدین واحدی، مدیرعامل باشگاه والیبال شهرداری گنبد، 
پلی اوت را قانون »ابداعی« فدراســیون می داند و به همشهری 
می گوید: »فدراســیون قانون ابداع می کنــد.« او برگزاری این 
مرحله را غیرقانونی و خلاف آیین نامه مسابقات می داند: »در بند 
یک ماده8 آیین نامه ســازمان لیگ گفته شده که تعداد و نحوه 
سقوط تیم  های حاضر در لیگ یک و لیگ برتر، قبل از شروع هر 
فصل در دستورالعملی به باشــگاه ها ابلاغ می شود.« اما چنین 
دســتورالعملی در اول فصل و در نیمه های فصل به هیچ یک از 
باشگاه ها ابلاغ نشده است. مدیران باشگاه ها مدعی اند که حتی 
این موضوع در جلسات صورتجلسه نشده و به امضای هیچ یک از 
نمایندگان و مدیران باشگاه ها نرسیده است. بعضی ها می گویند 
از 6-5هفته مانده به پایان مرحلــه مقدماتی موضوع برگزاری 
پلی اوت مطرح شده است و بعضی ها هم می گویند از دو سه هفته 

آخر از این موضوع باخبر شده اند.
ارومیه و گنبد علاوه بر غیرقانونی بودن این اقدام فدراســیون، 
برگزاری این مســابقات را از نظر فنی هــم منطقی نمی دانند، 

چرا که احتمال شکســت  این دو تیم و سقوطشــان بیشــتر از 
تیم هایی اســت که در رده های پایین تر قرار دارند. شهرداری 
ارومیه در 6هفته پایانی 5بازی خارج از خانه داشــته و به گفته 
ســرمربی این تیم جهانگیر سیدعباسی، برای صعود به پلی آف 
بیشترین فشار را متحمل شده است. شهرداری گنبد هم همین 
شرایط را تجربه کرده است. واحدی می گوید: »با احترامی که 
برای مس و سایپا قائلم ولی باید بگویم، ما هم می توانستیم مثل 
آنها بازی ها را راحت بگیریــم و چند هفته آخر را حتی به دیدار 
بازی های تدارکاتی برای پلــی اوت به میدان برویــم. ما برای 
صعود به پلی آف جنگیدیم. مس بــا 7بازیکن به مریوان رفت و 
بقیه تیمش در تهران ماندند و تمرین کردند. ســایپا هم راحت 
بازی هایش را انجام داد و برد و باخت برایشــان مهم نبود چون 

همه انرژی شان را برای پلی اوت گذاشتند.«

   فدراسیون مدافع 2تیم
چرا فدراسیون مصر است که مرحله پلی اوت را برگزار کند؟ این 
تصمیم ناگهانی این شــائبه را به وجود آورده که فدراسیون به 
نفع سایپا و مس تصمیم گرفته است. فصل پیش سایپا به لیگ 

دسته یک سقوط کرد اما در لیگ برتر ماند. توضیح فدراسیون 
این بود که سایپا امتیاز سپاهان را خریده و به لیگ برتر برگشته 
است. این فصل هم مس رفسنجان در خطر حذف از لیگ بود. 
طبق قانون آنها باید با بازیکنان تسویه حســاب می کردند و بعد 
بازی هایشان را آغاز می کردند اما با بدهی لیگ را شروع کردند 
و با لطف فدراسیون به مســابقات ادامه دادند. سیدعباسی در 
گفت وگو با میزان به همین موضوع اشاره کرده است: »اگر قرار 
به برخورد قانونی باشد باید یادآور شوم که تیم مس رفسنجان 
باید به خاطر 2باخت فنی در ابتــدای فصل از لیگ والیبال کنار 
می رفت.« واحدی هم نفوذ سایپا و مس در فدراسیون را بیشتر از 
تیم های ارومیه و گنبد می داند: »آقای مصطفی کارخانه در مس 
رفسنجان است و نســبت به ما جایگاه قوی تری در فدراسیون 
دارد. سایپا هم مرکزنشــین اســت و از تیم های قدیمی، و در 
مقایسه با ما نفوذش بیشتر است. با آقای تقوی )دبیر فدراسیون( 
صحبت کردم و می گویم چرا می خواهید پلی اوت برگزار کنید، 
می گوید به خاطر اینکه حق وحقوق هیچ تیمی ضایع نشود. آنها 
دارند حق ما را که در جدول بالاتریم ضایع می کنند و این عدالت 
نیست.« حتی گفته می شود فدراسیون برای حفظ سایپا و مس 

راه حل دیگری هم دارد، اینکه فصل آینــده را با 16تیم برگزار 
کند. سؤال این اســت که اگر 16تیمی شدن لیگ جدی است، 

چرا باید این فصل  پلی اوت هم برگزار شود؟

   هزینه اضافی
برگزاری پلی اوت هزینه بر است و واحدی می گوید حاضر نیست 
حق مردم گنبد را جای ناحقی هزینه کند: »برگزاری این مرحله 
حداقل یک ونیم میلیارد تومان هزینه دارد که بخشی را ما باید 
متحمل شــویم. والیبال عشق مردم گنبد اســت و وقتی مرد 
60ساله بعد از باخت با گریه سالن را ترک می کند، حق دارد که 
بپرسد چرا ما بد نتیجه گرفته ایم. ولی او و مردم گنبد این حق را 

هم دارند بدانند که پول شهرشان کجا هزینه می شود.«
واحدی می گوید باشگاه تصمیمش را گرفته و با باشگاه ارومیه 
هم هماهنگ کرده اند که هر دو باشگاه از مسابقات کنار بکشند. 
از ارومیه هم خبر رسیده است که این باشــگاه نامه انصراف از 
مسابقات را به فدراسیون ارسال کرده اســت. اما هر دو باشگاه 
تابع تصمیم اعضای شورای شهر هستند تا امروز و فردا تصمیم 

نهایی را اعلام کنند.

انصراف 
ارومیه و گنبد 

از پلی اوت؟
فدراسیون والیبال از 4تیم آخر لیگ برتر خواسته در مرحله 

پلی اوت شرکت کنند. مسئولان تیم های شهرداری گنبد
و ارومیه می گویند این تصمیم غیرقانونی و فقط به نفع سایپا 

و مس است. از طرفی گفته می شود فدراسیون برای حفظ 
این دو تیم، فصل آینده لیگ را 16تیمی می کند


